
如有查詢，歡迎透過以下方法與我們聯絡。
For any inquiries, please get in touch with us via the below means. 電話 Tel: +852 3427-3149     電郵 E-mail: info@sagami.hk

請剪下來作郵寄標籤使用。Please cut it out and use it as a mailing label.

積分卡對應的分數
Corresponding points of the Point Cards 分

請註明想兌換的禮品
Please state the wished rewards

香港九龍荔枝角青山道 532 號偉基大廈 5 樓 A 室
Unit A, 5/F, V Ga Building, 532 Castle Peak Road,

Lai Chi Kok, Kowloon, Hong Kong

姓名 Name 年齡 Age

地址 Address

電話 Phone 電郵 E-mail

積 分 獎 賞 計 劃
Rewards Programme

感謝你選擇相模的產品！
為答謝你的支持，現凡收集到指定分數，即可兌換豐富獎賞。請將積分卡從包裝撕下並於此
表格下列指定位置貼上以進行換領。積分卡數目不設上限，請盡量貼上可兌換禮品所需的
分數，兌換禮品後剩餘的積分如不足以兌換任何禮品將自動作廢。
Thank you for choosing Sagami!
To reward your support, we are offering a selection of exciting gifts depending on the points 
you have collected. Please remove the Point Cards (with the points printed on it) from the packaging and paste 
it onto the below-indicated space of this form. There is no limit on the number of Point Cards pasted onto this 
form. However, please try to paste the required points for the wished rewards only as the points remaining 
after redemption will automatically be voided if failing to meet the minimum requirement.

個人資料使用授權
任何在 HAPPY 7 積分獎賞計劃中所提供的個人資料將不會對外
公開，僅作寄送獎賞、數據統計及提供產品資訊的用途。
*所有 HAPPY 7 積分獎賞計劃的參加者均自動同意以上內容。

Authorization to Use Personal Data
Any personal information provided in the HAPPY 7 Rewards Programme will 
not be made public and will only be used for the purpose of rewards delivery, 
data analysis and product information collection.
*All participants of the HAPPY 7 Rewards Program automatically agree to the above content.

1 點Pt
只適用於

香港及澳門地區

↓ 請把積分卡貼在這裏。Please paste the Points Cards here.


